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22 січня у концертному 
залі ім. Глінки відбулися 

урочисті збори, приурочені до 90-ї річниці проголошення Акту Злуки. 
У святковому заході взяли участь перший заступник голови Запорізької 

обласної ради Олександр Клепаков, перший заступник голови Запорізької 
ОДА Олександр Бережний, заступник голови обласної ради Анатолій 
Светлицький, представники місцевої виконавчої влади, політичних партій 
і громадських організацій, творча інтелігенція, студенти й учні...

Акт Злуки та об’єднання українських земель тоді реалізувати не 
вдалося, але саме з цього дня розпочалося відродження єдиної Української 

державності, — зазначив О. Бережний.
Під час урочистостей Олександр 

Бережний і Олександр Клепаков  вручили 
державні нагороди тим, хто своєю працею 
й добрими вчинками прославляють рідний 
край. Серед нагороджених — ректор ЗДІА 
Володимир Іванович Пожуєв. Він був 
нагороджений орденом «За заслуги перед 
Запорізьким краєм». 

Після урочистостей відбувся концерт  
само-діяльних художніх колективів  
Чернівецької області. 

Вітаємо шановного ректора з цією 
визначною подією 

та визнанням його заслуг!

ЗДІА офіційно...

Головним та постіним завданням профкому є сприяння оздоровленню студентів та 
наповнення заїздів до санаторію-профілакторію нашої академії, який по праву вважається 
одним з кращих СП в Україні.
Важливим досягненням у цьому напрямку стало проведення літніх заїздів на о. Хортиця. 
Ректоратом перед студпрофкомом було поставлено завдання – «забезпечити організацію 
та досуг студентів під час літніх заїздів до санаторію-профілакторію», яка, звісно, була 

виконана. Хочеться вірити, що усім відпочиваючим запам’ятається 
це літо на довгі роки, а може навіть й на все життя. Але, хотілося 
б сказати, що слова «організація» та «досуг» — це лише маленька 
частина  проблем, з якими приходилося стикатися та вчасно 
вирішувати не тільки студентському профкому, а й ректорату та 
співробітникам  санаторію-профілакторію та багатьом іншим. 
Вважаю за почесний обов’язок  подякувати усім, хто допомагав в 
організації літнього оздоровлення  та відпочинку наших студентів, 
та сказати ВЕЛИКЕ СПАСИБІ! 
Однак робота з оздоровлення студентів – не єдине завдання 
студпрофкому. Протягом року, кожного місяця надається 
матеріальна допомога (в розмірі від 100 до 200 грн.), в основном 
малозабезпеченим студентам, сиротам, як виключення, влітку була 

надана матеріальна допомога постраждалому від великих опіків аспіранту Лисаку А. В. 
(каф. ТЕ) в розмірі 500 грн. В  2008 році загальна сума матеріальної допомоги склала 12 

тис. грн.
Навесні цього року для активістів профкому 
та  найкращих профоргів факультетів в 
якості премії  була організована поїздка до 
Ялти. Всі ці студенти сплатили лише 50% 
вартісті проїзду, другу половину взяв на себе 
студентський профком. Починаючи з цього 
року така подія стане доброю традицією 
та  додатковою мотивацією для студентів-
активістів профспілкової та суспільної 
діяльності.
Протягом року як в академії  в цілому, 
так й на факультетах окремо, проводяться 
різноманітні заходи. Студентський профком 
бере активну участь в усіх цих заходах. Це 
й спортивні змагання, й «Що? Де? Коли?», 
й КВК, й факультетські свята та багато 
інших заходів. В залежності від виду заходів 
були придбані торти, кубки, грамоти і все 
таке інше. Наприклад, навесні 2008 року 
переможцям спартакіади ЗДІА (студентам 
ФЕЕТ), профкомом були презентовані  чашки 
с надписом «ФЕЕТ — чемпіон 2008».

Профспілковий актив постійно бере участь 
в обласних и міських заходах.  Активну 
участь студенти академії приймають  в 
різноманітних суботниках на ДЗД, у парку 
«Дубовий гай», а також на селі Обіточне 
Чернігівського району Запорізької області. 
Особливо корисні такі заходи для студентів 
першого курсу, так як під час цих заходів 
вони ближче знайомляться, стають більш 
згуртованим  колективом. Помічено, що 
успішність в дружних групах набагато 
вища, ніж в группах, де кожен сам за себе. 
Також активісти приймають участь в 
акціях Всеукраїнського масштабу, таких 
як «Збережемо та відродимо культурну 
спадщину України», «Пам’ятаємо минуле 
заради майбутнього», які проходили за 
підтримкою міністерства України у справах 
сім’ї, молоді та спорту, Запорізького 
обласного центру праці для молоді, в таких 
містах України, як м. Київ, м. Переяслав-
Хмельницький, Чернівці. Учасники цих  
акцій були відзначені подяками міністерства 
України у справах сім’ї, молоді та спорту, та 
почесними грамотами Запорізької обласної 
ради. Але й все вищеперераховане — лише 
вершина айсбергу праці, яку виконує 
профком. 
На 2009 рік студентський профком має 
великі плани, але здійснити їх можливо 
лише при активній допомозі студентів, 
активних студентів, яким не байдуже, як 
пройдуть п’ять років їх навчання в академії, 
які є небайдужими, які є майбутнім нашої 
країни. Тому студентський профком 
запрошує усіх бажаючих, які мають 
бажання здійснити свої мрії та втілити 
життя в свої проекти.

Вадим БАЄВ, 
голова профспілки 

студентів 
і аспірантів

Ось й закінчився 2008-й рік, час підвести чергові підсумки. Цей рік був 
для профкому студентів та аспірантів ЗДІА роком важкої та, іноді навіть 
здавалося, нездійснимої роботи. Однак це не заважало профкому здійснити 
всі плани та виконати усі поставлені завдання на 100%.  

10 cічня 2009 р. ми відзначили  
70-річчя Запорізької області. 

В рамках події були відзначені запоріжці, які внесли 
вагомий вклад до розвитку регіону. Орденом «За заслуги перед 

З а п о р і з ь к и м 
краєм» було від-
значено декана 
ф а к у л ь т е т у 
менеджменту і 
фінансів ЗДІА 
В а л е н т и н у 
Г р и г о р і в н у 
В о р о н к о в у : 
«Вручення мені 

ордену ІІ ступеню «За вклад в розвиток Запорізького краю», 
присвяченого його 70-річчю, - це велика відповідальність 
перед ЗДІА й самим Запорізьким краєм, який є історичною 
батьківщиною запорозького козацтва, столицею металургії та 
науки. Це гордість за нашу науку та вчених, які прославляють цей 
історичний край. Гордість за те, що, існуючи в цьому безмежному 
океані Всесвіту, ти вкладаєш в нього частинку інтелекту, який 
є основою формування ноосферного суспільства, так як нашу 
країну врятує інтелект,  розум, патріотичні і самовіддані люди. 

Дякую нашій владі за те, що «помітила» науку, яка допомагає 
управлінню та  його гуманізації».



 Яскраві  події  зимових свят.. .


